

Afrin ve çevresinde Rehabilitasyon ve Elektrik İşleri için Açık İhale (24-NWS-2421-2118)

Bahar, Kuzey Suriye ve Irak genelinde destek sağlayan yerel bir organizasyondur. Çalışmalarımız, uluslararası insan hakları ve insani standartlar ve ilkeler tarafından yönlendirilir ve bu standartların yerel düzeyde gerçekten saygı gösterildiğini, uygulandığını ve yürütüldüğünü sağlamak amacıyla yürütülmektedir.

İhale Konusu: Bahar Organizasyonu, **Afrin ve çevresinde Rehabilitasyon ve Elektrik İşleri** için nitelikli tedarikçilerden teklifler toplamaya davet etmektedir.

İhale, kayıtlı ve lisanslı şirketlere açıktır. Lisansın net ve uzmanlaşmış olması, genel olmaması gerekir. İnşaat vs. (Yerel veya Uluslararası Kayıt, varsa).

İhale belgelerini aşağıdaki linkten alabilirsiniz, mevcut aşamanın sadece teknik yeterlilik olduğunu unutmayın. Ancak, gerekli birimlerin fiyatları fiyat hücrelerine yerleştirilmelidir; bu fiyatların daha sonra teknik olarak yeterli şirketlerden finansal teklif talep ederken artırılamayacağını belirtmek önemlidir:

https://drive.google.com/drive/folders/16uiyoB1UHNAiB4xFp14cCQRUAmNt_vvE?usp=sharing

Teklif, şirket vergi levhası ve belgeleri **02 Ekim 2024 tarihinde 23:59'dan önce** gönderilmelidir. **(Sadece tamamlanmış teklifleri olan şirketler değerlendirilecektir.)**

Not: Bahar, tedarik süreçlerinde en yüksek düzeyde hesap verebilirlik ve şeffaflığı sağlamak için politika izlemektedir. Bu nedenle, tedarik işlemleri ile ilgili herhangi bir şikayet için lütfen aşağıdaki e-posta adresiyle iletişime geçin:

feedback@bahar.ngo

Tarih: 23 Eylül 2024

**Open tender: Rehabilitation & Electrical Works in Afrin and its Districts
(24-NWS-2421-2118)**

Bahar is a local organization delivering support across northern Syria and Iraq. Our work is guided by international human rights and humanitarian standards and principles to ensure that international human rights and humanitarian standards are indeed respected, implemented, and enforced at the local level.

The subject of the tender: Bahar Organization is collecting offers from qualified service providers to **Rehabilitation & Electrical Works in Afrin and its Districts**.

The tender is open to registered and licensed companies, The license must be clear and specialized, not general, Construction vs. (Local or International Reg. if any).

You can obtain the tender documents from the link below, noting that the current stage is only technical qualification. However, the prices of the required units must be placed in the price cells, noting that these prices cannot be increased later when requesting a financial offer from technically qualified companies:

https://drive.google.com/drive/folders/16uiyoB1UHNAiB4xFp14cCQRUAmNt_vvE?usp=sharing

The offer, Company registration & documents must be sent before 02 October 2024 at 23:59 (Only companies with completed offers will be evaluated)

Notes:

It is Bahar policy to ensure having the highest level of accountability and transparency in the procurement procedures, therefore, for any complaints on the procurement transaction, please reach out to the below email address:

feedback@bahar.ngo

Date: 23 September 2024

إعلان مناقصة: أعمال إعادة تأهيل و أعمال كهربائية في عفرين و المناطق التابعة لها
(24-NWS-2421-2118)

بهار هي منظمة محلية تقدم الدعم عبر شمال سوريا والعراق. يسترشد عملنا بالمعايير والمبادئ الدولية لحقوق الإنسان والمعايير الإنسانية لضمان احترام المعايير الدولية لحقوق الإنسان والمعايير الإنسانية وإنفاذها على المستوى المحلي.

موضوع المناقصة: تسعى منظمة بهار لجمع عروض من مزودي الخدمة المؤهلين لأعمال إعادة تأهيل و أعمال كهربائية في عفرين والمناطق التابعة لها.

المناقصة مفتوحة للشركات المسجلة والمرخصة (يجب أن يكون الترخيص واضحاً وإختصاصياً وليس عاماً، تعهدات، بناء ترخيص محلي أو دولي إن وجد)).

يمكنكم الحصول على الوثائق الخاصة بالمناقصة من الرابط أدناه علماً أن المرحلة الحالية هي مرحلة تأهيل فني فقط, بالرغم من ذلك, يجب وضع أسعار الوحدات المطلوبة في خانة السعر علماً أن هذه الأسعار لا يمكن زيادتها لاحقاً عند طلب العرض المالي من الشركات المتأهلة فنياً:

https://drive.google.com/drive/folders/16uiyoB1UHNAiB4xFp14cCQRUAmNt_vvE?usp=sharing

يجب إرسال العرض مع الترخيص الساري ووثائق الشركة قبل 02 تشرين الأول 2024 الساعة 23:59 (الشركات صاحبة العرض الكامل فقط سيتم تقييمها)

ملاحظة:

تتمثل سياسة بهار في ضمان وجود أعلى مستوى من المساءلة والشفافية في إجراءات الشراء ، وبالتالي ، بالنسبة لأي شكاوى بشأن معاملة الشراء ، يرجى التواصل مع عنوان البريد الإلكتروني أدناه:

feedback@bahar.ngo

التاريخ: 23 أيلول 2024